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  MESTSKÁ ČASŤ 
 BRATISLAVA-PODUNAJSKÉ BISKUPICE 

Trojičné námestie 11, 825 61 Bratislava 
 
 
 
 
 

Materiál určený na rokovanie:  
Miestnej rady dňa: 16.09.2024 
Miestneho zastupiteľstva dňa: 24.09.2024 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Informácia o spôsobe vybavenia interpelácií poslancov 
Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice  
 
 
 

 
Predkladá: Materiál obsahuje: 
Ing. Roman Lamoš, MBA - vyjadrenie miestnej rady 
starosta - návrh uznesenia 
 - informácia o spôsobe vybavenia 

interpelácií poslancov MiZ MČ 
Bratislava-Podunajské Biskupice 

 
 
 

Zodpovedný: 
Ing. Boris Hurbanič 
prednosta 
 
 
 
Spracovala: 
Miroslava Kapinajová 
vedúca organizačného oddelenia 

  



 

2 

Vyjadrenie miestnej rady ( zasadnutie dňa 16.09.2024) 

 
UZNESENIE č. 190/2022-2026/MR 
Miestna rada berie na vedomie a odporúča miestnemu zastupiteľstvu zobrať na vedomie predložený 
návrh Informácie o spôsobe vybavenia interpelácií poslancov Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-
Podunajské Biskupice. 
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Návrh uznesenia 
 

 
Uznesenie č.: ......................... 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice po prerokovaní: 

 
berie na vedomie  

 
predloženú Informáciu o spôsobe vybavenia interpelácií poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej 
časti Bratislava-Podunajské Biskupice. 
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Interpelácie podané dňa 25.06.2024 
 
 
1. Interpelácia poslanca Pavla Kubiša 

Interpelovaný bol Ing. Roman Lamoš, starosta mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice 
 
Predmet Interpelácie: Mestská hromadná doprava na sídlisku Medzijarkami 
 
Text interpelácie: Na Medzijarkoch sme dlhodobo odrezaní od MHD, pandémiu už máme dávno za 
sebou, už sú to tri dlhé roky a doprava sa v BA vracia na predpandemickú úroveň. Na februárovom 
zastupiteľstve prostredníctvom poslanca Kubiša zaznela interpelácia, aby sa náš starosta Roman 
Lamoš - starosta Podunajských Biskupíc pokúsil s Vrakuňou prerokovať úpravu linky 67 cez 
Podunajskú. 
Podľa vyjadrenia p. Donovala sa DPB presmerovaniu linky 67 cez Podunajskú nebráni, len je 
potrebný súhlas MČ Vrakune (viz príloha donoval.jpg)  
 
Najlepším a najkompromisnejším návrhom pre obe MČ PB i Vrakuňa je návrh ešte z roku 2021, ktorý 
už bol prerokovaný aj na pôde DPB.  
Trasa z Podunajskej pokračuje ešte zachádzkou cez Čiližskú a Železničnú, čím by bola zachovaná 
naďalej obsluha zastávok v MČ Vrakuňa .Tieto zachádzky, nie sú v BA ničím novým, napr. Na 
pántoch, Segnáre, Technické sklo... 
 
V smere do PB by som ešte pridal dve zastávky na znamenie Modrý most a Paškomon (pomohlo by 
to obyvateľom z ulíc Estónska, Malodunajská, Geologická, Paškomon) Títo aj obyvatelia Bieloruskej 
by mali prístup k MHD do 150-200m, okrem spojenia s PB by mali aj na vlakovú stanicu Vrakuňa a k 
električkám na Astronomickej. 
 
Návrat 79 k pôvodnému trasovaniu by bol žiaľ neefektívny, nakoľko táto linka bola naj stratovej šia 
linka v celej BA, neatraktívny 1h interval, a navyše na magistráte u Valia schválili uznesenie na 10 
rokov (!!!), že každého pol roka sa budú prehodnocovať naj stratovejšie linky. 
 
Stratová linka 79 by vydržala maximálne 6 mesiacov, čo u linky 67 nehrozí. Ideálne by bolo aktuálnu 
neekonomickú linku 79 zrušiť a autobus z 79 presunúť na 67, kde posilni linku a vykryje aj väčšie 
prepravné nároky kvôli zachádzke na Čiližskú a niektoré vybrané spoje 67 by zachádzali aj do 
Lieskovca. 
 
Otázka: 
V akom časovom horizonte môžeme očakávať posun tejto agendy, poprípade kedy budete riešiť s 
MC Vrakuňou (ideálne aj so zapojením DPB do spoločného rokovania) ohľadom úpravy linky 67? 
 
Vybavenie interpelácie: interpelácia bola zodpovedaná starostom MČ počas zasadnutia Miestneho 
zastupiteľstva dňa 25/06/2024 

 
2. Interpelácia poslanca Pavla Kubiša 

Interpelovaný bol Ing. Roman Lamoš, starosta mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice, 
referát životného prostredia 
 
Predmet Interpelácie: Nabíjacie stanice 
 
Text interpelácie: Žijeme v 21. storočí a naša mestská časť má iba jednu verejnú nabíjaciu stanicu 
na elektromobily, a aj tá je za rampou Lidlu. 
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Moja otázka znie: rokovalo vedenie našej mestskej časti s obchodnými reťazcami, dodávateľmi a 
distribútormi energie, o vybudovaní verejných nabíjacích staníc? Máme tu Kaufland, Billu, 2x Lidl, 
Tesco, záchytné parkovisko Baltská. Chýba nám tu takáto služba obyvateľom. 
 
Vybavenie interpelácie: interpelácia bola zodpovedaná starostom MČ počas zasadnutia Miestneho 
zastupiteľstva dňa 25/06/2024 

 
3. Interpelácia poslanca Pavla Kubiša 

Interpelovaný bol Ing. Roman Lamoš, starosta mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice, 
oddelenie životného prostredia 
 
Predmet Interpelácie: Tieniaca plachta 
 
Text interpelácie: Obyvatelia Medzijarkov, konkrétne Estónskej ulice požadujú tieniacu plachtu nad 
pieskovisko, tak ako je nad pieskoviskom Bieloruská a Lotyšská. 
 
Vybavenie interpelácie: interpelácia bola zodpovedaná starostom MČ počas zasadnutia Miestneho 
zastupiteľstva dňa 25/06/2024 

 
4. Interpelácia poslanca Pavla Kubiša 

Interpelovaný bol Ing. Roman Lamoš, starosta mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice, 
referát životného prostredia 
 
Predmet Interpelácie: Trafostanice 
 
Text interpelácie: Na Medzijarkoch (predpokladám aj v iných častiach Podunajských Biskupíc ) 
máme trafostanice zrejme ZSE. Vyzerajú katastrofálne a vyslovene pôsobia odpudzujúco. Prosíme 
o zahájenie jednania s majiteľom týchto trafostaníc o nápravu, rekonštrukciu, novú fasádu. 
Jednoducho nech vyzerajú hodné svojho majiteľa a nech nešpatia životné prostredie. 
 
Vybavenie interpelácie: interpelácia bola zodpovedaná starostom MČ počas zasadnutia Miestneho 
zastupiteľstva dňa 25/06/2024 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Podané interpelácie sa priebežne vybavujú v rámci tridsať (30) dňovej lehoty, ktorá plynie od dňa 
podania interpelácie, tak ako je uvedené v ČIánku 9, ods. 3. platného Rokovacieho poriadku miestneho 
zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice v prípade ak neboli zodpovedané počas 
zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice. 


